

Protokoll fra styremøte for OSI Tennis (06.02.19)



Tid: Kl. 18- 20.20

Sted: Domus Athletica

Tilstede: Håvard, Kjetil, Oda, Dag, Pia, Krithika, Joachim

Ikke tilstede:

Godkjenning av sakliste og møteinnkalling:

Informasjonssaker

1.1.1, Hvordan har det gått siden sist?

Kjapp runde om arbeid de siste ukene.

Eventuell kommentar:

Virker som om Oda har fått kontroll på trenerkabalen, Nice!

Drago har bestått trener 1 !!!

Luka trener i mars.

Prøvetreninger dårlig oppmøte. Kanskje ha en ekstra bekreftelse rett før treningen?

1.1.2, Fastsette tid for neste møte

Kan tas mot slutten av møte og.

Eventuell kommentar: 4. mars kl 17.00-18

1.1.3, Generell recap

Gå gjennom diverse ting vi ikke rakk forrige møte, derav nettsiden, slack, spond, drive, advarsler og regler.

Eventuell kommentar: Tar denne neste møte.

1.1.4, Nye styremedlemmer

Introduksjon og samarbeidet fremover

Eventuell kommentar: Tar denne neste møte.

1.1.5, Håvard ny leder

Håvard vil f.o.m. dette møtet offisielt fungere som leder, og resten av styret tiltrer jfr. det som ble valgt forrige gang.

Eventuell kommentar:

1.1.6, NSTF, NSI og oss

Kjetil orienterer.

Eventuell kommentar: Vi har sagt til NSI at det er greit at klubbene i NSTF også får medlemskap i NSI. Tilbud om å bli med i NSTF divisjonsserie. må få mer informasjon om det skal være aktuelt.

1.1.7, Idedokumentet (Dag)

Dag kommenterer.

Eventuell kommentar: Skriv type sak (info/diskusjon/vedtak) i idedokumentet.

Diskusjonssaker

1.2.1, Fremdriftsplaner

Trenger vi egentlig disse? Kun Kjetil og Oda som bruker. Tilbake til å bare oppdatere fremdrift på slack?

Kommentar, Dag: For det meste av arbeidet, i allefall for min egen del, er det ikke noe særlig å notere i et fremdriftsdokument. Jobben er kontinuerlig og stort sett den samme hver uke. Åpen for at andre i styret bruker det, eller at vi kun benytter Slack.

Kommentar, styremedlem 2: Ja helt greit for meg å kvitte oss med disse. Unødvendig bruk av tid, og ingen sjekker de uans(Oda).

Kommentar, Pia: Ja, jeg er enig at vi ikke trenger et fremdriftsdokument. Tar bare ekstra tid.

Hva styret samlet kom frem til:

Avvikler fremdriftsplaner. Hvis man har noe å informere om, skriv gjerne på Slack søndag/mandag hver uke.

1.2.2, Handlingsplan

Se på gammel plan og hva vi har oppnådd, og evt. hva vi skal fremover.

Hva styret kom frem til: Vi oppdaterer handlingsplanen frem til 2020. Alle sender inn sine endringer og ideer til Håvard.

1.2.3, (Ikke) Stress

Kjetil diskuterer avgrensing av verv og fritid.

Hva styret kom frem til: Spør om hjelp hvis du trenger det! Gi heller korte tilbakemeldinger der og da, og gjør arbeidet når du får tid.

1.2.4, Sosiale medier

Spesielt det der å være litt bevisst på å ikke "like" poster på face på vegne av OSI Tennis-brukeren selv (det ser teit ut). Lik gjerne på vegne av deres private bruker da. La oss gå igjennom dette på PC så alle skjønner hva jeg mener. La oss også fort gå igjennom hashtags for insta.

Kommentar, Pia: Enig, jeg også la merke til det på Facebook.

Hva styret kom frem til: Pass på å bruke egen profil til å like innlegg på FB, evt. kommentere om det ikke er på alles vegne.

1.2.5, Advarsler

Hvordan opprettholde systemet? Mye jobb for en person. Utnevne medlem som ansvarlig?

Kommentar, Dag: Det ansvaret kan vi såklart dele. Kan godt utnevne noen og

Kommentar, styremedlem 2: Oda: Jeg synes ikke det er spesielt mye jobb å gjøre. jeg har laget en oversikt, og en standard melding jeg sender til de som får advarsler. Utenom det er det jo også opp til hvert enkelt medlem å faktisk gi beskjed om noen ikke møter opp. Blir vanskelig å følge med på spond hele tiden.

Hva styret kom frem til: Oda fortsetter, og vi kommer til å oppmuntre medlemmer på trening til å varsle om noen ikke møter opp/ikke sier fra.

1.2.6, Serve-treninger

For korte økter?

Kommentar, Dag: Viktig at øktene er sammen med fellestreninger, hvis de ikke er det alt. Hvis de er det, så syntes jeg det er greit med 30 min.

Kommentar, Krithika: Synes 30min høres egt bra ut, spesielt om vi ikke har trener.

Kommentar, styremedlem 3: Oda: ref hva Dag sier, viktig at de er enten før eller etter fellestreninger.

Kommentar, Pia: Jeg synes i utgangspunktet ikke at vi trenger egne servetreninger i og med at det er veldig enkelt å inkludere serve og retur i vanlig poengspill, men hvis folk vil ha det så føler jeg at 30min etter fellestrening høres smart ut.

Hva styret kom frem til:

Stemte over saken.

Beholde som nå:

Tilby en time/uka med trener: II

Avvikle for innendørssesongen: IIII

Da avvikler vi fram til utendørssesongen.

1.2.7, Kan vi kjøpe OSI Tennis-kondomer?

Ja, helt seriøst.

Kommentar, Krithika: Jeg tror vi heller burde prioritere andre ting først.

Kommentar, styremedlem 2:

Oda: Nei. synes dette er veldig useriøst. Vi har masse annet å bruke tid og penger på.

Kommentar, styremedlem 3

Håvard: Trodde vi kom frem til NEI for et par møter siden

Hva styret kom frem til: Nei

1.2.8, Strengemaskin

Innføre noen praksis nå som folk kan (?) å strenge? Tilby strenging? Utnevne noen?

Kommentar, Dag: Ja, hva er egentlig status i styret? Kan folk å strenge, evt. andre medlemmer?

Kommentar, styremedlem 2:

Oda: lært meg det delvis. men det er tungvindt om strengemaskinen står på Blindern.

Hva styret kom frem til: Kjetil hører med Frogner om kontorplass, evt. blir den på Blindern Studentterhjem.

1.2.9, Self-coaching?

Feede hverandre baller, uavhengig nivå, gjøre øvelser, filme hverandre osv.

Kommentar, Dag: Fint forslag, kan være nyttig å teste ut/minst diskutere.

Hva styret kom frem til: Vi tester ut med én trening i uka, hvor vi foreslår et opplegg for 1-2 timer, for alle nivåer. Hvis det blir bra oppmøte, kan vi vurdere å utvide. Dette handler mest om litt mer målrettet mengdetrening. Kjetil ordner.

1.2.10, Styregensere? (Oda)

Bra promotering om vi hadde egne gensere for styremedlemmer!

Kommentar, Dag: Enig!

Kommentar, Krithika: JAA!!

Kommentar, Pia: Ja, sikkert smart det. Da blir vi mer synlige.

Hva styret kom frem til: Oda lager forslag til design, så tar vi opp tråden neste møte. Gi hvert styremedlem genser som ekstra insentiv til å bli med i styret.

1.2.11, Potensielt samarbeid mellom Uvisst Bar og OSI tennis (Pia)

Pia og Krithika kan orientere.

Kommentar, styremedlem 1:

Håvard: Høres bra ut!

I mine øyne har vi plenti av treningstimer. Det vi trenger er å styrke klubbens integritet og gjøre OSI tennis til en stor sosial gjeng og ikke bare masse folk som slår baller frem og tilbake med hverandre.

Hva styret kom frem til: Vi er interesserte i et samarbeid, og tar gjerne et møte med dem.

Vedtakssaker

1.3.1, Blindern Studentterhjem kontrakt

Gå igjennom kontrakten vi har med BS for drift av banen, og bli enige om eventuelle endringer vi vil ha før fornyelse. Kjetil vil ha to ting: Litt mer banetid og muligheten til at styremedlemmer kan booke privat kostnadsfritt (kanskje maks 2t. i uka).

Hva vi tenker: Fra 20 til 25 timer i uka. Kjetil forhører seg om kontraktsfestet mulighet for styrebooking, og pris ved booking fra andre medlemmer.

Hva styret kom frem til: Kjetil melder tilbake etter kontakt med BS.

1.3.2, Prøvespilling policy

Skal vi fastsette en fast regel for prøvespilling, utenom i begynnelsen av semestre?
F.eks. at alle kan prøvespille én gang ved kontakt.

Kommentar, Dag: Godt forslag, det bør vi gjøre.

Kommentar, styremedlem 2:

Oda: det er det vi har gjort før også. At alle som vil være med 1. semesteret før prøve seg en gang før de melder seg inn. For.

Dette gjør vi: Dette har vært praksis lenge. Dag legger ut info under "Become a member". Oppdaterer også styresekksjonen.

1.3.3, Valg av nye styremedlemmer

Vedtak: Joachim Brodin stiller som ny økonomiansvarlig, og Krithika tar over som rekrutterings/PR-ansvarlig. Enstemmig vedtatt.

Eventuelt

instruktørkort: søker på vegne av hele styret.

baller på treninger.

(Signatur for godkjenning av protokoll)